650 Мой Бог — скала

- 1. The Lord's our Rock, in Him we hide, A Shelter in the time of storm; Secure whatever ill betide, A Shelter in the time of storm.
- Мой Бог скала, сокрыт в Нём я;
 Покров во время бури.
 В покой Свой ввёл Господь меня,
 Покров во время бури.

Refrain

O Jesus is a Rock in a weary land, A weary land, a weary land; O Jesus is a Rock in a weary land; A Shelter in the time of storm.

Припев

Иисус мой — источник в земле сухой, В земле сухой, в земле сухой, Иисус мой — источник в земле сухой, Покров во время бури.

- 2. The raging storms may round us beat, A Shelter in the time of storm; We'll never leave our safe retreat, A Shelter in the time of storm.
- 2. И если враг меня страшит, Меня Спаситель защитит. Встают ли горы предо мной, «Не бойся!» слышу: «Я с тобой!»

Refrain

O Jesus is a Rock in a weary land, A weary land, a weary land; O Jesus is a Rock in a weary land; A Shelter in the time of storm.

Припев

Иисус мой — источник в земле сухой, В земле сухой, в земле сухой, Иисус мой — источник в земле сухой, Покров во время бури.

- 3. O Rock divine, O Refuge dear,
 A Shelter in the time of storm;
 Be Thou our helper ever near,
 A Shelter in the time of storm.
- 3. Мой Бог Отец, покров святой! Покров во время бури, Я жажду жить Одним Тобой, Покров во время бури.

Refrain

O Jesus is a Rock in a weary land, A weary land, a weary land; O Jesus is a Rock in a weary land; A Shelter in the time of storm.

Припев

Иисус мой — источник в земле сухой, В земле сухой, в земле сухой, Иисус мой — источник в земле сухой, Покров во время бури.